
 

 

      Stein, 24 maart 2024 
 
 
 
Ter attentie van:  
Burgemeester en wethouders gemeente Stein 
 
Schriftelijke vragen 
(ex artikel 155, eerste lid Gemeentewet jo. Artikel 42 RvO) 
  
Onderwerp:  
RIB herinrichting stationsomgeving Beek - Elsloo 
  
Geacht college, 
  
Teleurgesteld hebben wij de in het onderwerp aangehaalde RIB gelezen. Vanzelfsprekend begrijpen 
wij een groot deel van de aangehaalde argumenten. Argumenten op basis waarvan gesteld wordt dat 
de bedoelde zonnepanelen op een overdekte parkeerplaats technisch en financieel niet haalbaar zijn. 
Toch zijn er binnen onze fractie enkele vragen gerezen. 
 

1. Is er overleg geweest met Enexis of is het, naar aanleiding van berichtgeving over 
netcongestie, een aanname dat er voor dit project geen ruimte is? Zo ja, kunnen wij inzage 
krijgen in de overlegresultaten? 
 

2. Welke subsidies zijn mogelijk als “de ontwikkeling wel een aansluiting heeft”? 
 

3. Als wij het netcongestiebezwaar in ogenschouw nemen, kunnen we alleen maar concluderen 
dat er ook geen ruimte meer is voor het exploiteren van grote zonne-energie opwekvelden 
(op groene gronden). Klopt deze aanname? Of zijn er slimme partijen die al 
aansluitcapaciteit hebben geclaimd? 
 

4. Als we deze problemen vertalen naar de praktijk dan moeten we concluderen dat de opgave 
in het kader van de energie transitie onhaalbaar is. Deelt u deze mening?   
 

5. Is er ook contact geweest met de Beekse Energie Cooperatie? Hun kennis en bovenal 
creativiteit kan wellicht een opening bieden. 
 

6. U geeft aan dat de opnieuw berekende investeringskosten 2x zo hoog blijken te zijn. De 
kosten hebben betrekking op onder andere de carportconstructie, zonnepanelen, omvormers 
en dergelijke. De kosten van zonnepanelen, omvormers en dergelijke dalen volgens onze 
informatie. Maar los daarvan, hoe kan het dat relatief simpele calculaties in een second 
opinion zo gigantisch mis gecalculeerd blijken te zijn?   



 

 

7. Graag zien wij het betreffende rapport van de Antea Group ter bestudering tegemoet. Kunt u 
daarvoor zorgdragen?  
 

8. Tot slot. Energie transitie is een hele opgave voor overheden, bedrijven en particulieren. 
Goed voorbeeldgedrag (ook als iets niet direct rendabel lijkt) is belangrijk in een dergelijk 
traject. Hoe kijkt u hiertegen aan in dit verband? 

 
Met vriendelijke groeten,  
Willem Thewissen namens  
fractie Communiceren met Burgers  


